

File reference: HAD LA ELT/15/F -

To the public officer appointed by the Secretary for Home and Youth Affairs

Application for Renewal of Tombola Licence

I wish to renew my Tombola Licence when it expires.

Exemption of licence fee

- I represent a local registered charity. I wish to apply for a waiver of the licence fee.

Collection of Licence

- I wish to collect the licence in person at Office of the Licensing Authority in Unit 2503-05, 25th Floor, AIA Tower, 183 Electric Road, North Point, Hong Kong.
- I wish to authorize a person to collect the licence on my behalf. (The authorized person will bring along my letter of authorization bearing the name and Hong Kong Identity Card number of that person for authentication purpose upon collection of licence.)
- Please send the licence to me by post* to the address specified below :

Name: _____
Address: _____

Signature of Applicant

Name of Applicant

Name of Organization

Date: _____

Note Please tick (✓) as appropriate.

* Licences are sent out by registered mail (normal delivery lead time will be about 3 to 4 working days).

檔案編號： HAD LA ELT/15/F -

致：民政及青年事務局局長委派的公職人員

氹波拿牌照續期申請

本人希望申請氹波拿牌照續期。

豁免牌照費用

- 本人代表的機構乃一本地註冊慈善機構。本人擬申請豁免牌照費用。

領取牌照

- 本人擬親身到牌照事務處位於香港北角電氣道 183 號友邦廣場 25 樓 2503-05 室的辦事處領取牌照。
- 本人擬委託另一人代表領取牌照(受託人將帶同本人的委託書。委託書上已註明受委託人的姓名及香港身份證號碼，以便確認身分)。
- 請按下列地址將牌照寄*給本人：

姓名： _____

地址： _____

申請人簽署： _____

申請人姓名： _____

機構名稱： _____

年 月 日

附註 請在適當方格內加上 ✓ 號。

* 牌照會以掛號函件寄出(一般郵遞時間大約為三至四個工作天)。